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Osalesid: Liina Savolainen, Katre Vendel, Pirjo Salvet, Kristi Laving, Miia Mänd, Kristlin Nagel 

Puudus: -  

Päevakord: 

1. Ülevaade Viimsi töörühmade kohtumisest 

2. Kooli sünnipäevasalati konkurss 

3. Jooksvad teemad 

 

1. Ülevaade Viimsi töörühmade kohtumisest  

Liina ja Kristlin osalesid 20. veebruaril Viimsit töörühmade kohtumisel, mis toimus Viimsi 

raamatukogus. Kohal olid lisaks Viimsi MLA, Viimsi ja Prangli kooli ning vallavalitsuse esindajad. Kõik 

töörühmad andsid ülevaate oma selle õppeaastal toimunud tegevustest ja plaanidest kevadeks. Kõik 

töörühmad ja asutused toimetavad vaikselt. Samuti, millised on plaanid tasemete saavutamisel. 

Randvere planeerib sel kevadel või hiljemalt sel sügisel püüda Hõbetaset (töörühma eelmisel 

kohtumisel said tingimused üle vaadatud ja tundub tehtav) – projekt kestab selle aasta lõpuni. 

Vallavalitsusepoolsed projekti eestvedajad mõtlevad tunnustamise peale, et kuidas lisaks diplomile 

projektis aktiivselt osalevaid asutusi, töörühmasid tunnustada, sest otseselt projektist tulenevalt 

midagi ei tulene.   

2.    Kooli sünnipäevasalati konkurss  

Eelmisel kohtumisel said mõned mõtted kirja ja otsustati nendega ka edasi minna. Leiti, et tegemist 

ei pea olema konkursiga, kuid salatite valmistamisel võiks ette anda siiski mõned kriteeriumid, et 

suunata õpilasi tervislikemate salatite poole. Nt Üleskutse võiks olla „Valmistame kooli sünnipäeva 

tervislikku fantaasiasalatit“. Kriteeriumid, mida hinnata: 

- Roheline salatipõhi 

- Sisaldab sisaldab köögivilju 

- 1-2 komponenti võib olla ka puuvili 

- Lisapunktid: ise valmistatud salatikastme ja loomingulisuse eest (nt otsitud retsepti on 

täiendatud meelepäraseks või tervislikuks või loodud täitsa oma retsept).  

Seega ei otsiks sel aastal niivõrd õpilaste lemmik salatit, aga kriteeriumitele vastavalt valmistatud 

fantaasiasalatit, sest tegevuse laiem eesmärk on panna õpilased taas proovima erinevaid salateid ja 

neid ühiselt valmistada.  

Salati valmistamised toimuvad 21.-25. aprill, kõik klassid on oodatud osalema. Klassijuhataja 

koordineerib, millal salateid täpsemalt valmistatakse. Mõte – kui sel perioodil toimub näiteks 

klassiõhtu, siis võib salatit valmistada ka selle sündmuse raames. Oluline on salati valmistamisest ka 



mõned fotod teha, et saaksime hiljem kajastada. Retseptid võiksid olla kujundatud (kas mõnes 

programmis või joonistatud A4 formaadis), et retseptidest koostada taas retseptiraamat, mida kogu 

kooliperega jagada.   

Liina valmistab ette kommunikatsiooni – info personalile 28. märtsiks, 7. aprilliks info Stuudiumisse 

ja mujale kooli sotsiaalmeediasse. Samuti on Liina peal sündmuse kajastamine, retseptide 

koondamine üheks failiks ja jagamine. 

3. Jooksvad teemad 

Kristlin uurib Kadarbikust, M.V.Woolist, kas nad on valmis vastu võtta õpilaste gruppe, et pakkuda 

algklassidele võimalust neid kohti külastada. 

Jaanuaris tegi Liina Stuudiumi kaudu küsitluse 5.-9. klassi õpilastele, et kes on need inimesed, kelle 

tervislik toitumine ja elustiil neid inspireerivad. Vastajaid oli 11 ja välja pakuti 14 inimest – Heleza, 

Jüri Ratas (2x), Deisy Liivja, Orm Oja, Ôie Pritson, Maria Rannaväli, Liis Lemsalu, Birgit Sarrap, Liina 

Ariadne Pedanik, Grete Paia, Martin Himma, Stefan, Laura Rannaväli ja Erki Nool. Töörühmaga 

arutledes käidi välja mõte, et kaasa ehk liikumisõpetajad, et nemad oma tundides seda teemat veidi 

põrgatada saaksid ja ehk tuleb välja veel mõni nimi. Kristi räägib meie liikumisõpetajatega. Soov 

oleks kutsuda keegi, kes on toitumise teemat ka veidi õppinud ja me saaksime olla enamvähem 

veendunud, millest see inimene räägib. Toredad on kindlasti isiklikud inspireerivad lood, teekonnad, 

aga kas seal taga on ka teadlikkus, teadmised. Nt vaadata pigem personaaltreenerite, 

toidunõustajate poole.   

Järgmine koosolek 21. aprill kell 16.00 

 

 


